

An den
Vorstand der
Wolford Aktiengesellschaft
Wolfordstraße 1
A-6900 Bregenz

Per Email: investor@wolford.com

Munsbach, am ___09/07/2022_____

**Beschlussvorschlag zum
Tagesordnungspunkt 6 (Wahlen in den
Aufsichtsrat)**

Sehr geehrte Vorstände,

wir nehmen Bezug auf die Einberufung der 35. ordentlichen Hauptversammlung der Wolford Aktiengesellschaft (FN 68605s/ ISIN: AT0000834007) ("Gesellschaft") am 20. Juli 2022.

Der Aufsichtsrat hat in seinem Beschlussvorschlag vom Juni 2022 vorgeschlagen, die Herren David Chan, Shang Hsiu Koo, sowie Christopher Zanadi-Landi, als Mitglieder des Aufsichtsrates der Gesellschaft bis zum Ablauf der 40. ordentlichen Hauptversammlung, die über die Entlastung für das Geschäftsjahr 2026 beschließt, zu wählen.

Wie Sie wissen, sind wir Aktionär der Gesellschaft und halten insgesamt 58.45% der Stammaktien der Gesellschaft und damit jedenfalls eine Beteiligung von mehr als 1% am Grundkapital der Gesellschaft. Gemäß § 110 AktG können Aktionäre, deren Anteile einzeln oder zusammen 1% des Grundkapitals erreichen, der Gesellschaft zu jedem Punkt der Tagesordnung in Textform (§ 13 Abs 2 AktG) Vorschläge zur Beschlussfassung übermitteln und verlangen, dass diese Vorschläge zusammen mit den Namen der betreffenden Aktionäre, der anzuschließenden Begründung und einer allfälligen Stellungnahme des Vorstandes

To the
Management Board of
Wolford Aktiengesellschaft
Wolfordstraße 1
A-6900 Bregenz

By email: investor@wolford.com

Munsbach, on _9 July 2022_____

**Proposal for resolution on agenda item 6
(Elections to the Supervisory Board)**

Dear members of the Management Board,

We refer to the convocation of the 35th Annual General Meeting of Wolford Aktiengesellschaft (FN 68605s/ ISIN: AT0000834007) ("Company") on 20 July 2022.

The Supervisory Board proposed in its proposal for resolution, dated June 2022, to elect Mr David Chan, Mr Shang Hsiu Koo and Mr Christopher Zanadi-Landi to the Supervisory Board of the Company for a term of office lasting until the end of the 40th Annual General Meeting resolving upon the discharge of the Supervisory Board members for the 2026 financial year.

As you know, we are a shareholder of the Company and hold a total of 58.45% of the ordinary shares in the Company and thus, in any case, an interest of more than 1% of the Company's share capital. Pursuant to Sec 110 of the Austrian Act on Stock Corporations (AktG), shareholders whose shares individually or collectively total 1% of the share capital may submit proposals for resolutions on agenda items to the Company in text form (Sec 13 para 2 AktG) and request that such proposals together with the names of the shareholder(s) concerned, the reasons for such proposals and any comment of the Management Board or Supervisory Board

oder des Aufsichtsrates auf der Internetseite der Gesellschaft zugänglich gemacht werden.

Hiermit erstatten wir gemäß § 110 Abs 1 AktG zum sechsten Punkt der Tagesordnung der 35. ordentlichen Hauptversammlung nachstehenden

BESCHLUSSVORSCHLAG:

(i) "Frau Chenling ZHANG, geboren am 14. Juli 1983, wird mit Wirkung zum Ablauf dieser Hauptversammlung zum Mitglied des Aufsichtsrats der Wolford Aktiengesellschaft bestellt, und zwar bis zum Ablauf der 40. ordentlichen Hauptversammlung, die über die Entlastung für das Geschäftsjahr 2026 beschließt."

Zur Begründung wird darauf hingewiesen, dass sich der Aufsichtsrat der Gesellschaft bisher aus vier von der Hauptversammlung gewählten Mitgliedern zusammensetzt. Aufgrund des Ausscheidens von drei Mitgliedern des Aufsichtsrates mit dem Ablauf der 35. ordentlichen Hauptversammlung, sind drei neue Mitglieder zu wählen, um die aktuelle Zahl von vier von der Hauptversammlung gewählten Mitgliedern wieder zu erreichen. Herr Christopher Zanadi-Landi hat zwischenzeitlich bekanntgegeben, für die Wahl zum Mitglied des Aufsichtsrats nicht mehr zur Verfügung zu stehen. Frau Chenling Zhang verfügt jedenfalls über erforderliche Qualifikationen und Fachwissen, welches sie als Aufsichtsrat der Gesellschaft zur Verfügung stellen kann. Wir verweisen diesbezüglich auf den Lebenslauf von Frau Chenling Zhang. Deshalb schlagen wir vor, Frau Chenling Zhang anstelle von Herrn Christopher Zanadi-Landi mit Wirkung zum Ablauf der 35. ordentlichen Hauptversammlung zum Mitglied des Aufsichtsrats der Gesellschaft zu wählen. Zudem tritt gemäß Einberufung der 35. ordentlichen Hauptversammlung bei einem Vorschlag zur Wahl eines

be published on the website of the Company.

Pursuant to Sec 110 para 1 AktG, we hereby submit with regards to the sixth item on the agenda of the 35th Annual General Meeting the following

PROPOSAL FOR RESOLUTION:


(i) "Ms Chenling ZHANG, born on July 14, 1983, is appointed to serve on the Supervisory Board of Wolford Aktiengesellschaft for a term of office lasting until the end of the 40th Annual General Meeting resolving upon the discharge of the Supervisory Board members for the 2026 financial year"

As regards the reason, we would like to point out that the Supervisory Board of the Company currently consists of four members elected by the Annual General Meeting. Due to the departure of three members of the Supervisory Board effective at the end of the 35th Annual General Meeting, three Supervisory Board members will have to be elected in order to reach the current level of four members elected by the Annual General Meeting once again. Mr Christopher Zanadi-Landi has since announced that he is no longer available for election as a member of the Supervisory Board. Ms Chenling Zhang has in any case the necessary qualifications and expertise which she can make available to the Company as a Supervisory Board member. We refer to the curriculum vitae of Ms Chenling Zhang in this respect. Therefore, we propose to appoint Ms Chenling Zhang, instead of Mr Christopher Zanadi-Landi, as a member of the Supervisory Board of the Company with effect from the end of the 35th Annual General Meeting. In addition, according to the convocation of the 35th Annual General Meeting, in the event of a proposal for the election of a Supervisory Board member, a

Aufsichtsratsmitglieds an die Stelle der Begründung die Erklärung der vorgeschlagenen Person gemäß § 87 Abs 2 AktG. Die Erklärung gemäß § 87 Abs 2 AktG sowie der Lebenslauf von Frau Chenling Zhang liegen diesem Schreiben bei.

Wir bitten ausdrücklich darum, dieses Schreiben (Beschlussvorschlag) gemeinsam mit den Unterlagen bezüglich der anderen zur Wahl in den Aufsichtsrat vorgeschlagenen Personen auf der Internetseite der Gesellschaft verfügbar zu machen.


Mit vorzüglicher Hochachtung,
FFG Wisdom (Luxembourg) S.à r.l.

Unterschrift (Signature): 
Name: Gong Cheng, Geschäftsführer der Klasse A (class A manager)

statement made by the nominated person pursuant to Sec 87 para 2 AktG shall replace the statement of reason for the proposed resolution. The declaration pursuant to Sec 87 para 2 AktG as well as the curriculum vitae of Ms Chenling Zhang are submitted with this letter.

We expressly request that this letter (proposal for resolution) be made available on the Company's website together with the documents relating to the other persons proposed for election to the Supervisory Board.

Sincerely yours,
FFG Wisdom (Luxembourg) S.à r.l.

Unterschrift (Signature): 
Name: Christian Mader, Geschäftsführer der Klasse B (class B manager)